
Rada školy pri ZŠ Severná 21 v Moldave nad Bodvou 
 

Zápisnica zo zasadnutia rady školy konané dňa 27.2.2023 
 
Čas zasadnutia:  16,30 hod. 

Ukončenie zasadnutia: 17,10 hod. 

Počet strán zápisnice:  4 

PROGRAM: 

1. Privítanie členov rady školy a hostí 

2. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy  

3. Výročná správa Rady školy za rok 2022  

4. Informácia o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 2022/2023 

5. Oboznámenie členov rady školy s rozpočtom na rok 2023 

6. Aktuálne problémy školy – riad. školy  

7. Návrhy počtu žiakov a tried v 1. ročníku na školský rok 2023/2024 – riad. školy 

8. Diskusia  

9. Návrh na uznesenie  

10. Záver 

_______________________________________________________________________________

K bodu č. 1 

Predsedníčka rady školy p. Mgr. Renáta Balážová privítala členov rady školy a p. riaditeľku. Privítala 
aj nového člena rady školy p. Jaroslava Pupalu. P. predsedníčka ospravedlnila p. PaedDr. Vranaiovú, 
Ing. Benkeho zo zasadnutia RŠ. Zasadnutia RŠ sa zúčastnilo 9 členov, to znamená že zasadnutie 
bolo uznášania schopné. Členov rady školy oboznámila s programom zasadnutia. Písaním  
zápisnice poverila p. Lenku Urbanovú. Za overovateľa zápisnice určila p. Annu Jančíkovú. 

Chce niekto z členov RŠ doplniť program zasadnutia? 

Ak nie dávam hlasovať. 

Kto je za, aby sme sa riadili predloženým programom: 9 

Kto je proti:       0 

Zdržal sa:       0 

Konštatujem, že program zasadnutia bol členmi RŠ jednohlasne schválený.  

_______________________________________________________________________________ 

K bodu č. 2 

Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia Rady školy 

P. predsedníčka vykonala kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia rady školy 
a skonštatovala, že všetky body z uznesenia boli splnené.  
_______________________________________________________________________________ 
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K bodu č. 3 

Výročná správa Rady školy za rok 2023 

Predsedníčka rady školy predložila jej členom Výročnú správu rady školy za rok 2022.  
P. predsedníčka požiadala p. Mgr. Istvána Nagya, ktorý je predsedom školskej komisie pri MZ 
v Moldave nad Bodvou, aby na najbližšom zasadnutí školskej komisie navrhol Odboru školstva pri 
MÚ zrušenie predkladania Správy o činnosti rade školy, nakoľko sa nikde v zákonoch, nariadeniach 
ani vo vyhláškach neuvádza, že sa tento dokument má predkladať rade školy na schválenie. 1 x 
ročne RŠ predkladá Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach 
v základnej škole pedagogickej rade a rade školy,  kde jedným z bodov tejto správy je aj popis 
podrobnej činnosti rady školy a zároveň všetka dokumentácia týkajúca sa rady školy, vrátane 
zápisníc je zverejnená na webovej stránke školy. Činnosť rady školy podlieha verejnej kontrole. 
Celý § 24 zákona 596/2003 to zdôrazňuje. Tým pádom je tento dokument duplicitný.  
_______________________________________________________________________________ 
K bodu č. 4 

Informácia o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 2022/2023 

Riaditeľka školy poskytla členom rady školy informácie o výchovno-vzdelávacích výsledkoch žiakov 

za 1. polrok školského roka 2022/2023. 

_______________________________________________________________________________ 

K bodu č. 5 

Oboznámenie členov rady školy s rozpočtom na rok 2023 

Riaditeľka školy oboznámila členov rady školy s rozpočtom na rok 2023. Konštatovala, že 
v súčasnosti, kedy ceny energií narástli do enormných rozmerov je nemožné vyjsť zo súčasne 
nastavených normatívov. Dňa 19.1.2023 sa RŠ informovala na ministerstve avšak do dnešného dňa 
sme žiadnu spätnú väzbu nedostali.  
Od januára 2023 sa škole zvýšili zálohové platby za TEHO na 10 077,70 € mesačne, z čoho 10 % sa 
účtuje na školskú jedáleň = 1 007,77 a 90 % na ZŠ, čo činí sumu 9 069,93 € mesačne, na rok je to 
108 839,16 € len za TEHO účtované na ZŠ. Vodné, stočné zo rok 2022 dosiahlo výšku 6 220,89 €.  
Za elektriku na ZŠ sme uhradili za mesiac december 2 085,42 €. Na rok to bude 25 025 €. Na ŠJ za 
mesiac december sme uhradili sumu 3 456,04 €, za vyúčtovanie plynu za obdobie od 1.8.2022 - 
31.12.2022 sme platili za plyn 735,99 €.  
Z normatívu máme na prevádzku na rok 72 523,- €.  
Na normálny bežný chod školy z prevádzky nezostanú žiadne finančné prostriedky. Zároveň je 
škola povinná vykonať povinné revízie elektriny,  plynu. Na havárie ako čistenie potrubia alebo 
hygienická maľba priestorov školy neostávajú žiadne finančné prostriedky. Základná prevádzka 
chodu školy za rok 2022 (OKREM elektriky, poplatkov TEHO, vody) činila sumu 36 030,- €. 
Po zhrnutí za: 

 TEHO: 108 839,- € 
 ELEKTRINA: 25 025,- € 
 VODA: 6 221,- € + navýšenie na rok 2023 (ktoré už bolo avizované) 
 PLYN: 1 775,- € 
 OSTATNÁ PREVÁDZKA ŠKOLY - základná (poštovné, telefón, čistiace prostriedky, údržba, 

náhrada, dohody): 36 030,- € 
 REVÍZIA ELEKTRIKY (ktorá nás čaká v roku 2023): 3 000,- € 
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SPOLU: 180 890,- € - toto je minimálna potreba na chod školy na rok 2023. 
Čo sa týka nákladov na osobné náklady na platy podľa normatívu nám bude chýbať okolo 82 000,- 
€. Preto RŠ požiada v mesiaci marec dohodovacím konaním o navýšenie finančných prostriedkov 
na pevné nadčasy a zastupované hodiny. 
_______________________________________________________________________________ 
K bodu č. 6 

Aktuálne problémy školy – riad. školy  

Riaditeľka školy poukázala na predchádzajúci bod rokovania rady školy. Zároveň informovala, že 
po vykurovacom období bude potrebné odstrániť  zo strany TEHO haváriu na potrubí v ŠJ. RŠ sa 
poďakovala zriaďovateľovi za vykonanie opravy chodby smerujúcej k telocvični a zároveň 
požiadala o poskytnutie pomoci pri ďalších učebniach po prenájme priestorov.  
_______________________________________________________________________________ 
K bodu č. 7 

Návrhy počtu žiakov a tried v 1. ročníku na školský rok 2023/2024 

Riaditeľka školy prerokovala s členmi rady školy, po prerokovaní v pedagogickej rade počty žiakov 
a tried 1. ročníkov podľa kapacitných možností školy nasledovne: 

- Počet možných prijatých predškolákov do 1. ročníka – 75  
- Počet možných otvorených prvých ročníkov – 3 

Po novele zákona o výchove a vzdelávaní je maximálny počet žiakov 1. ročníka navýšený z 22 na 
25 žiakov.  
_______________________________________________________________________________ 
K bodu č. 8 

Diskusia 
V diskusii vystúpil p. Nagy, ktorý sa informoval, či pri navýšení ceny za stravu došlo k výraznému 
zníženiu počtu stravníkov. Na túto otázku p. Nagya zodpovedala p. riad. a p. vedúca šk. jedálne p. 
Jančiková. 
_______________________________________________________________________________
K bodu č. 9 

Návrh na uznesenie:  

Rada školy  

a) Berie na vedomie 
- kontrolu uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia rady školy 
- výročnú správu rady školy 
- informáciu RŠ o výchovno-vzdelávacích výsledkoch za 1. polrok školského roka 

2022/2023 
- in formáciu o rozpočte školy na rok 2023 
- informáciu o chode školy a aktuálnych problémoch školy 
- návrhy počtu tried v 1. ročníku a počtu prijímaných žiakov do 1. ročníka 

Má z prítomných členov RŠ niečo na doplnenie návrhu uznesenia? 

Ak nie, dávam hlasovať. 
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Kto je za predložený návrh uznesenia: 9 

Kto je proti:     0 

Kto sa zdržal:     0 

Konštatujem že návrh uznesenia bol jednohlasne schválený. 
_______________________________________________________________________________ 
K bodu č. 10 

Záver 

Rokovanie schôdze rady školy ukončila p. predsedníčka Mgr. Renáta Balážová, ktorá sa poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 
Zápisnicu vyhotovila: Lenka Urbanová    ............................................ 

Zápisnicu overil: Anna Jančiková     ............................................ 

V Moldave nad Bodvou, 27.2.2023     ............................................ 

               Mgr. Renáta Balážová 

            predsedníčka rady školy 


